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Misrepresentation of Intertek Certified Product Labels / Fausse représentation
des étiquettes de produits certifiés Intertek
20" Door with hose stream PP CAT B 'S' - PN 6494208

Notification Type: Misuse of Certification Mark
Certification Type: Not Intertek Certified
Notification

Intertek notifies public that we have been notified by the applicant that the labels identified below have been misrepresented as Intertek Certified. / Intertek informe le
public que le demandeur nous a informés que les étiquettes identifiées ci-dessous ont été présentées a tort comme étant certifiées Intertek.

Company Identification
Masonite Corporation

Product Identification

For misrepresentation of certified product labels, for Masonite Corporation, 20" Door with hose stream PP CAT B'S' - PN 6494208 using the WH certification mark and documented
under W/N 14920 — gty 2000 certification labels with these serial numbers, (SN 366201-368200). Label photo on Page 2

Pour fausse déclaration sur les étiquettes de produits certifiés, concernant la porte 20" avec jet d'eau PP CAT B 'S' de Masonite Corporation - PN 6494208 utilisant la marque de
certification WH et documentée sous le numéro de série W/N 14920 — quantité 2000 étiquettes de certification avec les numéros de série suivants (SN 366201-368200). Photo de
I'étiquette en page 2.

Hazard Involved
Not certified by Intertek. / Non certifié par Intertek.

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase and the labels should be removed and returned to Intertek/ L'utilisation doit étre
immédiatement interrompue et retournée au point d’achat et les étiquettes doivent étre retirées et retournées a Intertek.
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